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STYREPROTOKOLL NR 4 - 2025 
 
Dato:   10.4.2025 
Deltakere:  Odd Christian Øverland, Fredrik Alvestad, Nils Einar Ringstad, Dagfinn Helsem, Frode 

Skålvik (varamedlem)   
Forfall:  Tore Nordstrand 
Sted:  Møtet ble avviklet på Teams 
 
 
Sak 15.25: Økonomi 
Sak 16.25: Årsmøtet 2025 
Sak 17.25: Plast i naturen – ødelagte brøytestikker 
Sak 18.25: Vegbom  
 
 
 
SAK 15: ØKONOMI 
Styreleder orienterte om veglagets økonomiske status. Ved inngangen til 2025 var saldo på veglagets 
driftskonto 1 133 513 kroner. Per 10. april er beholdningen i overkant av 523 000 kroner. Brøyting 
tom februar, samt beredskapstillegget for 2024-2025 er betalt. Og det er ingen ubetalte fakturerte 
krav til medlemmene.  
 
VEDTAK: 
Orienteringen om veglagets økonomiske status tas til etterretning. 
 
 
 
SAK 16: ÅRSMØTET 2025 
Styret gjennomgikk de siste forberedelsene til årsmøtet 16. april. All dokumentasjon er utarbeidet og 
innkalling med saksdokumenter er sendt til medlemmene i tråd med vedtektenes bestemmelser. 
 
VEDTAK: 
Styreleder sender påminnelser om årsmøtet til samtlige medlemmer.  
 
 
 
SAK 17: PLAST I NATUREN – ØDELAGTE BRØYTESTIKKER 
Dagfinn viste til utfordringer som bruken av plast i dagens samfunn skaper. Mikropartikler av plast 
kan påvirke både natur og mennesker i generasjoner fremover. Ødelagte brøytestikker som ligger i 
grøfter og områdene rundt, er en negativ bidragsyter i denne sammenheng. 
 
VEDTAK: 
Styret sender mail og oppfordrer medlemmene til å plukke plastbiter rundt egen eiendom og sørger 
for at Teigen rydder tilsvarende i området fra RV’en og opp til krysset mellom Økslevegen og 
Ringstadsætervegen. 

 
Dersom summen av dette ikke er tilfredsstillende, vil styret invitere til dugnad for å rydde det 
resterende. 
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SAK 18: VEGBOM 
Årsmøtet i 2024 vedtok at styret skulle utrede muligheter for vegbom som omfatter hele veglagets 
område. Det er innhentet forslag til løsninger og tilbud fra flere leverandører både av fysiske og 
digitale vegbommer.  
 
Styret fortsatte diskusjonen om fordeler og ulemper ved de forskjellige alternativene. 
 
VEDTAK: 
Styret er per nå ikke samlet om en anbefaling i saken. Det utarbeides en liste over argumenter for og 
imot ulike alternative løsninger, som presenteres for årsmøtet. Årsmøtets tilbakemeldinger tas med i 
et eventuelt videre arbeid i det nye styret i veglaget. 
 
 


